
V Libochovanech dne  01. října   2007 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Nevím, jak si vysvětlit ten nezájem místních o obecní záležitosti, ale odezva od obyvatel na akce 

Obecního úřadu je nevalná. Iniciativně se projevuje málokdo, spíš je to jenom o tom, že se někomu 

něco nelíbí, anebo něco potřebuje. Pokud možno bezplatně a hned. Ani jedno není na programu 

dne.  Daně jsou v nedohlednu, o Unijní peníze bude svedena jakási strkanice na vládním a 

podvládním hřišti, našinec aby čekal, jak to dopadne. Svoji vůli vzepřít se některým vládním 

nesmyslům jsme jako zastupitelé vyjádřili podporou výzvy starostů ke  spravedlivějšímu rozdělení 

daní, ale kdo sledujete to čarování ministerstva a Svazu měst a obcí, jehož jsme členem, tak z toho asi 

moc nadšený a moudrý  není. Abychom postavili všechno to co chceme, budeme se muset 

setsakramentsky zadlužit, protože vlastních prostředků je pomálu. A proč ten skeptický pohled? 

Protože na veřejném zasedání byli přítomni opětovně pouze dva zástupci občanstva. 

Na říjen (13.) a listopad (10.) je naplánováno „vítání nově narozených občánků“ i těch rodičů, kteří 

nejsou u nás trvale hlášeni, ale rodiče u nás vyrostli, vracejí se pravidelně a dá se předpokládat že 

rádi. Budou přivítáni i ti, kteří se v uplynulém období narodili a nově se přistěhovali. Je to vždy 

radostná chvilka pro všechny zúčastněné. Také je v plánu svoz nebezpečného odpadu, velkoobjemové 

kontejnery (25. – 26. 10.) a vaky na zeleň a listí. 

Projekt na investiční akci mikroregionu – zakoupení nového nářadí a strojního vybavení pro zeleň – je 

odevzdán, nákupy se uskuteční v nejbližších dnech. Objednali jsme nový sekačkový traktor, protože 

ten dosavadní dosloužil. Drtič větví budeme poskytovat jako službu za minimální úplatu všem 

zájemcům s tím, že si budou moci nadrcený dřevěný odpad odvézt jako mulčovací kůru na svoji 

zahradu. V případě, že ji nebudou potřebovat, vyčleníme prostor ke skladování. 

Dosavadní provoz v ubytovně je uspokojující, přestože nemáme ještě venkovní poutače na ubytování, 

uspokojeno bylo již 34 cestovatelů. Všichni odjížděli velmi spokojeni. Chybí jen výzdoba stěn, malá 

světla na pokojích, a nějaká ta polička na odložení drobností. Ubytování bude výhradně pro turisty, na 

dobu omezenou jejich turistickým zaměřením. Případné dovolenkové pobyty na delší jak třídenní 

přespání budou finančně zvýhodněny 20% slevou na ubytování. Pobýt v našem regionu není vůbec 

špatné. Ti, kteří hledají výchozí bod pro pěší či cyklistickou turistiku, mají ideální možnost našeho 

zařízení využít. 

Dnes začíná další ročník cvičení s jógou pro širokou veřejnost. Jsem zvědavá na aktivitu místních. 

V loňském roce se zúčastňovalo velice málo místních, snad jenom tři zástupci naší obce. Vedoucí 

projektu bude v průběhu roku iniciovat čtyři dvoudenní semináře s odborným programem 

zaměřeným na zdravou výživu a wellnes program. Od nového roku by pak mělo začít cvičení Tai-či. 

Také místní maminy budou cvičit se svými ratolestmi, alespoň jednou týdně, aby si děti zvykaly na 

nové pohyby a získaly jiné návyky, než „televizní svět“. 

Doufám, že ani mladí fotbalisté nezůstanou zpět a podle informace, kterou mám, by jim tato zimní 

sálová průprava v postřehu a hbitosti měla prospět. Míčem se v našich prostorách sice kopat nedá, ale 

sílu by mohli kluci natrénovat i v těch našich skromných podmínkách. 

Pro širokou veřejnost je potom určeno těch několik posilovacích strojů a stůl pro stolní tenis. 

Zamýšlená návštěva ale musí být ohlášena dopředu, bude zpoplatněna 20,- Kč na osobu a hodinu, 



zapsána do knihy. Samozřejmě tato aktivita bude probíhat pouze v době, kdy předchozí sportovní 

náplň bude ukončena nebo nebude vůbec. Veškeré aktivity potom budou moci být realizovány 

nejpozději do 19 hodiny. Víkendy budou povoleny jenom vyjímečně, a to po zvláštní a osobní dohodě 

s paní Kozlovou nebo Jardou Tovarou. 

Knihovna opět nabízí nové knihy, knihovnice jich objednala požehnaně a rozšířila už tak slušnou 

nabídku titulů. Internetové připojení je pro veřejnost výzvou k tomu, aby se mohli třeba připojit do 

diskusního fóra obce, které není takřka na našich stránkách využito. Třeba přijde někdo s námětem 

pro nový titul ankety a dozvíme se tak nové údaje pro život obce. Např., co naší obci podle Vás chybí 

nejvíce? Už vidím ten soupis. Alespoň budou mít zastupitelé další náměty pro činnost. 

Sezona sběru hub je v plném proudu, počasí si s námi dělá co chce, Vánoce jsou na schodišti a 

nezadržitelně se blíží a nás čeká dobře naplánovat hlavně výdaje na příští rok. Jak jsem říkala v úvodu, 

víc financí nám nikdo nedá, tak musíme na všechno s rozvahou. Snad se dočkáme i toho hřiště 

v Řepnici, podklady pro firmu už byly zaslány, čekáme na vyčíslení nákladů a návrh samotného 

rozmístění hracích prvků. 

V příštím roce bychom mohli vzpomenout mnohasetleté historie obce. Oslavy by mohly být 

viditelnější než ta, na kterou se zmohla místní složka Sokola, když v letošním roce zcela bez 

povšimnutí a jakékoliv propagace proběhlo 60 let od založení libochovanské pobočky fotbalového 

oddílu. Ano, pamětníků je pomálu a těch, kteří jsou následovníky, je sice víc, ale nějak to vnitřně 

necítí. Že by chyběl tahoun? 

  

  

To je pro tentokrát myslím si tak akorát.   

   

  

  

  

Na shledanou příště  se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


